



明閣（灣仔）秋韻·蟹皇盛饗

THE AUTUMNAL HAIRY CRAB SYMPHONY

原價每位
original price
per person

HK\$1,388

plus 10% service charge

美國運通卡會員限時優惠每位
American Express® Cardmember
limited time offer per person

HK\$988

net price

每位包括一杯侍酒師精選佳釀配搭
Including one glass of Sommelier recommended wine pairing per person

餐前小食

蟹粉小籠包

Pre-Dinner

Steamed soup dumpling with crab roe

明閣兩小碟

極品蜜汁叉燒·煙燻素鵝

Ming Court Appetiser Duo

Supreme barbecued pork loin in honey sauce

Smoked vegetarian bean curd roll

花旗參石斛燉鷓鴣

Double-boiled partridge soup with American ginseng and dendrobium

芙蓉蟹粉波士頓龍蝦

Braised Boston lobster in crab roe sauce with fried milk

砵酒燴和牛面頰

Braised Wagyu beef cheek in port wine sauce with assorted vegetables

清蒸大閘蟹(五兩)

Steamed whole hairy crab (5 tael)

(另加\$250 / \$500升級至六/七兩 | upgrade to 6 / 7 tael plus \$250 / \$500)

會稽山二十年典藏花雕酒 Kuaijishan Shaoxing Chiew 20 years

或 or 貴州珍酒珍十五 Kweichow Zhenjiu 15

花膠蟹粉一口鮑魚脆米飯

Braised abalone with rice crisps, fish maw and crab roe

精選甜點

薑茶桃膠湯丸·美點雙輝

Sweet Delights Duo

Sweetened glutinous rice dumplings with peach resin in ginger soup

Petit fours

明閣
MING COURT, WANCHAI



此套餐不可與其他推廣、折扣、會員優惠、會員積分制度或優惠券同時使用。原隻大閘蟹的六/七兩升級必須在用餐日至少兩天前提早預訂，並列明其份量及數量。以上菜單只限兩位起並適用於2024年10月8日至11月30日，限時優惠淨價已包含茶芥及加一服務費。美國運通卡會員在訂座及付款時須提供合資格運通卡方可享此限時優惠，更可使用美國運通積分抵銷餐費，盡享240分=港幣1元的升級兌換率。

This set menu cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, membership privileges, membership points system and gift vouchers. The upgrade request of whole hairy crab

requires at least two-day advanced notice prior to the dining date with size and quantity indication. Minimum two persons per table and available from 8 October to 30 November 2024.

Limited time offer net price is inclusive of tea charge and 10% service charge. American Express Cardmembers can enjoy this limited time offer by paying with Eligible Cards when making reservations and settling the bills.

The Eligible Transaction can be covered using Membership Reward® points by enjoying a special rate of 240 points per HK\$1.

*有關獎賞詳情，請向美國運通查詢。受條款及細則約束。*For rewards promotion details, please check with American Express. Terms and conditions apply.

